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Abstract (en)
The magazine has a guide (1) incorporated in a wall (2), and belted ammunition (4) whose belt units (3) are engaged with the guide and are
supplied to a weapon. The guide is designed as a T-shaped recess (10). Two guiding lugs (5) of the belt units run behind projections (6) of the
recess. The projections are aligned to the geometry of the guiding lugs. A chamfer is incorporated in the guide and/or the wall in a lower area (7) of
the belt units. The guiding lugs are used for transportation of the ammunition.

Abstract (de)
Vorgeschlagen wird, eine Führung (1) in die Kanalseite bzw. die Wandung (2) eines Munitionsmagazins einzubinden. In dieser(n) werden
Gurtglieder (3) geführt, in denen die Munition (4) gehalten wird. Durch die Führung (1) werden die Gurtglieder (3) und damit die Munition (4)
zwangsgeführt. Der Transport erfolgt durch das Ziehen / Führen der Gurtglieder (3). Transportmittel kann eine Kette, ein Seil oder dergleichen sein.
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